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VOOR WOORD 

Wij willen graag met u terugkijken naar het eerste jaar PvdA in deze 
periode. 

Allereerst de verkiezingsuitslag. We kregen 868 stemmen en dat 
was genoeg voor een tweede zetel in de gemeenteraad. Een 
fantastische uitslag na de harde klap die de PvdA heeft gehad met 
de Tweede Kamerverkiezingen. Daarmee was ons eerste doel 
meteen bereikt. Jongeren worden vertegenwoordigd door een 
jongere in de gemeenteraad.       Max kreeg als nieuwkomer 207 
stemmen. Een duidelijk teken van waardering. Tijdens de formatie 
is door Roerstreek Lokaal uit eindelijk toch gekozen om een coalitie 
aan te gaan met Democraten Roerdalen en het CDA. Maar met de 
belofte dat we wel gehoord worden. 

En dan begint het echte werk, je doelen voor deze periode halen. 
Dat begint met onze wensen kenbaar maken tijdens de 
behandeling van de kadernota. Het college ging ermee aan de 
slag en kwam in oktober met een begroting waar veel van onze 
punten waren opgepakt. We waren inderdaad gehoord. 

In deze terugblik willen we graag laten zien wat we reeds bereikt 
hebben en wat er gepland staat. 
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Dit stond er in ons verkiezingsprogramma.                
Als we kijken naar het verkeer in onze gemeente dan 
zien we dat het steeds drukker wordt. Het is van belang 
dat kwetsbare verkeersdeelnemers veilig naar school, 
werk of naar hun vrijetijdsbesteding kunnen.  

Nadat we 5 ½  jaar aan het wachten zijn op een 
oplossing voor de gevaarlijke situatie bij de oversteek 
Nieuw Holsterweg/en de randweg langs Posterholt, en 
we er in 2016 zelfs een hoge prioriteit aan hebben 
gegeven in het Gemeentelijk verkeer- en vervoersplan 
komen de gemeente en de provincie, wanneer de 
PvdA dit voorjaar, de 2 partijen rond de tafel zet pas in 
actie. De werkzaamheden werden in november 
uitgevoerd.  

Verder hebben we op 18 juni onze bezorgdheid 
uitgesproken over de veiligheid van de fietsers die 
gebruik maken van het fietspad langs de Saunaclub 
Yin Yang. De rijrichting voor de auto’s naar de 

saunaclub werden dagelijks genegeerd. De paaltjes die 
er stonden waren korte tijd later vernield. Ons verzoek 
om de weg vanuit Melick weer fysiek af te sluiten werd in 
februari uitgevoerd. We hopen dat deze nu wel netjes 
overeind blijft staan. 

LEEFBARE GEMEENTE 
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En ook in deze periode steken we regelmatig onze 
handen uit de mouwen. Zo hebben we op 11 april 
2018, 9 februari en 23 maart met veel plezier het 
zwerfafval in onze bermen opgeruimd. Op 11 april 
2018 en ook 21 april dit jaar gaan we weer meerjarige 
bloemen inzaaien voor de vlinders en bijen. We 
helpen mee om de bermen in het buitengebied mooi 
en aantrekkelijk te maken voor flora, fauna en 
recreatie.  
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In september j.l. heeft de PvdA samen met Water 
Natuurlijk een werkbezoek en informatiedag  
georganiseerd na aanleiding van een melding door 
een van onze leden over zeer ingrijpend maaibeleid 
door de gemeente en het waterschap in het gebied 
Flinke Ven aan de voet van de Meinweg. Een 
bijeenkomst met als resultaat dat gemeente en 
waterschap hun maaibeleid in het buitengebied 
gaat aanpassen.  
 

DUURZAME GEMEENTE 
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In ons verkiezingsprogramma geven we aan dat we 
graag een continurooster wensen op alle basisscholen 
binnen onze gemeente. Rede hiervoor is onder andere 
dat je werken onder schooltijd daardoor gemakkelijker 
maakt. Overige reden zijn; 

Het samen eten tussen de middag met je 
klasgenootjes stimuleert de ‘lastige’ eters. Door regels 
te stellen aan drinken en eten wat kinderen mee naar 
school nemen leren de kinderen (en ouders) gezond 
te eten. Aangezien de middagpauze deel uit maakt 
van de schooltijd is dat een mooi moment voor 
educatie in sport en spel maar ook goede voeding. 
(Happy Fit bied hiervoor verschillende programma’s 
aan). Je voorkomt dat kinderen thuis met hun 
boterham op schoot tv zitten te pauzeren.  

Kinderen hoeven maar 2x (i.p.v. 4x) door het drukke 
verkeer. Met name rondom de school is het vaak druk 
door ouders die hun kind brengen en halen. 

Door op 1 plek te blijven, ontstaat er meer rust voor de 
kinderen. Met name voor de kinderen waarvan de 
ouder(s) met wisselende diensten werken geeft het 
meer structuur. Ook voor de jongere broertjes en 
zusjes die mee moeten bij het halen en brengen geeft 
het meer rust. 

Kinderen zijn eerder thuis. Naschoolse- of 
buitenschoolse opvang heeft meer tijd voor 
activiteiten. Sport-, muziek,- en cultuurverenigingen 
hebben meer tijd om hun activiteiten aan te bieden. 
Zeker als alle basisscholen binnen Roerdalen een 
continurooster hebben.  

Ook voor ouders geeft het meer ruimte voor het 
huishouden, mantelzorg of vrijetijdsbesteding. Het 
geeft ouders meer mogelijkheden om te werken 
onder schooltijd en het is makkelijker voor ouders om 
hun werktijd op school af te stemmen. 

En als laatste zijn er geen extra kosten meer voor 
tussenschoolse opvang. 

 

WERKENDE GEMEENTE 



2 

In februari hebben we dit voorstel voorgelegd aan de 
Stichting Swalm en Roer waar de basisscholen van 
Montfort, St. Odiliënberg, Melick, Vlodrop en 
Herkenbosch bij zijn aangesloten. Hieronder het 
verkort het antwoord. 

“Binnen diverse Roerdalenscholen is dit onderwerp 
recent besproken en in sommige scholen verder 
onderzocht. 

Een en ander heeft niet geleid tot een wijziging in 
schooltijden, waarbij we niet uitsluiten dat dit in de 
toekomst als nog aan de orde zou kunnen zijn. Op dit 
moment speelt dit thema echter in geen van de 
Roerdlenscholen.” 

Het vaststellen van schooltijden is vooral een 
aangelegenheid van de schoolorganisatie in nauwe 
samenwerking en goed overleg met ouders van de 
betreffende school. We hebben dus geprobeerd om 

dit nogmaals in overweging te nemen. Het is dus nu 
aan de ouders van de betreffende basisscholen. Onze 
poging voor een continurooster op alle basisscholen 
binnen Roerdalen is op dit moment dus nog niet 
bespreekbaar.  

 



2 

Helaas zijn nog 2 punten waarvan we nu al kunnen 
zeggen dat we die niet gerealiseerd krijgen. 

Hondenbelasting- Juist de 3 partijen in de coalitie zijn 
tegen het afschaffen van de hondenbelasting. De 
enige mogelijkheid die nu dus nog overblijft is dat de 
overheid deze vorm van belasting gaat verbieden. 
Zonder de meerderheid in de raad zal de 
hondenbelasting blijven bestaan.  

Waterschap- Water Natuurlijk, de waterschapspartij 
waar de PvdA deel van uit maakt heeft 20 maart helaas 
1 zetel minder gekregen. Concreet houd dat voor ons 
in dat Jacqueline Aelen geen bestuurslid meer is in het 
waterschap.  
 
Verder zijn er nog heel veel zaken die zijn opgepakt 
maar nog niet gerealiseerd zijn. Op de volgende 
bladzijde een overzicht van een paar punten uit ons 
verkiezingsprogramma en de resultaten na 1 jaar. 
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KORT SAMENGEVAT UIT HET VERKIEZINGSPROGRAMMA MET SYMBOLEREN NA 1 JAAR 

• Meer huurwoningen die voor huursubsidie in aanmerking komen 

• Genoeg gepraat, nu werk maken van co2 reductie en duurzame energie  

• Hondenbelasting wordt afgeschaft  

• Bermen in het buitengebied aantrekkelijk maken voor  flora, fauna en recreatie  

• De gemeente wordt een leer-werkbedrijf  

• Invloed van burgers op onze leefomgeving vergroten  

• Ons cultureel erfgoed niet verkopen of slopen  

• Jongeren worden vertegenwoordigd in de raad (Max van Baden, 19 jaar)  

• Veilige en verlichte  fiets– en voetpaden 

• Bestuurslid van het waterschap in onze gemeenteraad (Jacqueline Aelen)  

• De gemeente is een zorgzame partner  

• Van ruziënde raadsleden wordt niemand beter... Wij willen samen vooruit!  

• Continurooster op alle basisscholen. (Vermindert de verkeersdrukte en geeft meer mogelijkheden 
voor werken onder schooltijd)  

 



2 

COLOFON 

Tekst: Fractie van de PvdA Roerdalen 
Fotografie : Jacqueline Aelen  
Layout: Reggy de Groot 

 © PvdA Roerdalen 2019 













 





 


